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Protokół  Nr XVI/20 

 

Z  XVI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego odbytej w dniu                                             

30 stycznia 2020 r.  w Powiatowym Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Zduńskiej 

Woli, w godz. od 10:00 – 14.00. 

 

Ustawowa liczba radnych       - 19 

Stan faktyczny radnych         -  19 

Obecnych na sesji radnych   -  17 

Skład rady: 

1. Chwiałkowska Katarzyna  
 

2. Filipowski Tomasz Bonifacy  
 

3. Iwaniuk Hanna Elżbieta  
 

4. Łabędzki Marcin  
 

5. Mazurkiewicz Dawid Krzysztof  
 

6. Mielczarek-Sójka Ewa  
 

7. Nowak Krzysztof Jan  
 

8. Pawłowska Joanna Krystyna  
 

9. Piotrowski Zbigniew  
 

10. Półgrabia Tomasz Czesław 
 

11. Rychlik Wojciech Marek  
 

12. Szuster Stanisław 
 

13. Warchlewski Piotr Dariusz 
 

14. Włodarczyk Grzegorz 
 

15. Ziółkowska Jadwiga Anna  
 

16. Ziółkowski Tomasz Jacek  

17. Paweł Mataśka, 
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Nieobecni: 

1. Andrzej Dutkiewicz, 

2. Solarek Romuald 
 

 

Punkt 1 

Otwarcie obrad XVI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego                                             

i stwierdzenie prawomocności obrad przez Przewodniczącego Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

 

Otwarcia XVI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego dokonał 

Przewodniczący Rady Powiatu Zduńskowolskiego, witając radnych i przybyłych gości. 

Stwierdził również że, na sali jest obecnych 19 Radnych (na faktyczny stan 19) wobec 

czego wszystkie podjęte na sesji uchwały będą prawomocne i obowiązujące. 

 

Punkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XVI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XV sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawozdanie Starosty Zduńskowolskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa              

i Porządku za 2019 r.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania przedstawicieli Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji z dnia 28 listopada 2019 r. według 

właściwości do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej, Senatu Rzeczypospolitej Polskiej, 

Kancelarii Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej, Komisji Nadzoru Finansowego, 

Rzecznika Finansowego, Rzecznika Praw Obywatelskich oraz klubów poselskich 

Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr IX/64/11 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 30 września 2011 r. w sprawie przyjęcia 

zaktualizowanego Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Zduńskowolskiego na lata 

2007-2020. 
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9.  Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia partnerstwa przyjęcia pomocy 

finansowej przez Powiat Zduńskowolski od Gminy i Miasta Szadek na realizację 

zadania inwestycyjnego pod nazwą: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 4909E na 

odcinku Choszczewo –  Krokocice – Lichawa Etap 2 długości 1498 m”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości Powiatu 

Zduńskowolskiego położonej przy ulicy Srebrnej 2A w Zduńskiej Woli. 

11. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 

samorządu terytorialnego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego na 2020 rok. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/94/19 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK.1/20.   

14. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/95/19 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2020 – FK.2/20.  

15. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

16. Interpelacje i zapytania Radnych. 

17. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

18. Sprawy różne. 

19. Zakończenie XVI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.   

 

Starosta Hanna Iwaniuk złożyła wniosek o zamianę kolejności punktów:                                          

8 z punktem 9.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 17 głosów za) przyjęła wniosek. 

Głosowanie imienne: 

Obecnych: 17 
Tak 17 
Nie 0 
Not Voted 0 
Wstrzymanie 0 
 
1 Grzegorz Włodarczyk Tak 
2 Paweł Mataśka Tak 
3 Tomasz Półgrabia Tak 
4 Dawid Mazurkiewicz Tak 
5 Zbigniew Piotrowski Tak 
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7 Krzysztof Nowak Tak 
8 Katarzyna Chwiałkowska Tak 
9 Stanisław Szuster Tak 
11 Joanna Pawłowska Tak 
12 Tomasz Ziółkowski Tak 
13 Jadwiga Ziółkowska Tak 
14 Marcin Łabędzki Tak 
15 Hanna Iwaniuk Tak 
16 Wojciech Rychlik Tak 
17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 
18 Tomasz Filipowski Tak 
19 Piotr Warchlewski Tak 

 

Głosowanie na przyjęciem porządku obrad z wprowadzoną zmianą: 

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 17 głosów za) przyjęła proponowany porządek 

obrad. 

Głosowanie imienne: 

Obecnych: 17 
Tak 17 
Nie 0 
Not Voted 0 
Wstrzymanie 0 
 
1 Grzegorz Włodarczyk Tak 
2 Paweł Mataśka Tak 
3 Tomasz Półgrabia Tak 
4 Dawid Mazurkiewicz Tak 
5 Zbigniew Piotrowski Tak 
7 Krzysztof Nowak Tak 
8 Katarzyna Chwiałkowska Tak 
9 Stanisław Szuster Tak 
11 Joanna Pawłowska Tak 
12 Tomasz Ziółkowski Tak 
13 Jadwiga Ziółkowska Tak 
14 Marcin Łabędzki Tak 
15 Hanna Iwaniuk Tak 
16 Wojciech Rychlik Tak 
17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 
18 Tomasz Filipowski Tak 
19 Piotr Warchlewski Tak 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z XV sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Rada Powiatu 16 głosami za, przy 1 wstrzymującym się przyjęła protokół z XV sesji 
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Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

Obecnych: 17 
Tak 16 
Nie 0 
Not Voted 0 
Wstrzymanie 1 
1 Grzegorz Włodarczyk Tak 
2 Paweł Mataśka Tak 
3 Tomasz Półgrabia Tak 
4 Dawid Mazurkiewicz Wstrzymanie 
5 Zbigniew Piotrowski Tak 
7 Krzysztof Nowak Tak 
8 Katarzyna Chwiałkowska Tak 
9 Stanisław Szuster Tak 
11 Joanna Pawłowska Tak 
12 Tomasz Ziółkowski Tak 
13 Jadwiga Ziółkowska Tak 
14 Marcin Łabędzki Tak 
15 Hanna Iwaniuk Tak 
16 Wojciech Rychlik Tak 
17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 
18 Tomasz Filipowski Tak 
19 Piotr Warchlewski Tak 
 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał. 

 

Przewodniczący Piotr Warchlewski do Komisji Uchwał zgłosił: 

1/ Radnego  Pawła Mataśkę– Przewodniczący Komisji, 

2/ Radnego Grzegorza Włodarczyka  – Członek, 

3/ Radnego Tomasza Półgrabia– Członek. 

 

Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 17 głosów za) przyjęła powyższy skład Komisji.  

Głosowanie imienne: 

Obecnych: 17 
Tak 16 
Nie 0 
1 Grzegorz Włodarczyk Tak 
2 Paweł Mataśka Wstrzymanie 
3 Tomasz Półgrabia Tak 
4 Dawid Mazurkiewicz Tak 
5 Zbigniew Piotrowski Tak 
7 Krzysztof Nowak Tak 
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8 Katarzyna Chwiałkowska Tak 
9 Stanisław Szuster Tak 
11 Joanna Pawłowska Tak 
12 Tomasz Ziółkowski Tak 
13 Jadwiga Ziółkowska Tak 
14 Marcin Łabędzki Tak 
15 Hanna Iwaniuk Tak 
16 Wojciech Rychlik Tak 
17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 
18 Tomasz Filipowski Tak 
19 Piotr Warchlewski Tak 
 

Punkt 5 

Sprawozdanie Starosty Zduńskowolskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa              

i Porządku za 2019 r.  

 

Rada Powiatu przyjęłą powyższe sprawozdanie. 

 

Punkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie delegowania przedstawicieli Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku.  

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk zgłosiła kandydaturę Radnej Joanny Pawłowskiej. 

Radna wyraziła zgodę. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik zgłosił kandydaturę Radnego Piotra Warchlewskiego. 

 

Radny wyraził zgodę.  

 

Radny Dawid Maurkiewicz zgłosił kandydaturę Radnego Tomasza Półgrabia. 

 

Radny wyraził zgodę.  

 

Radna Joanna Pawłowska wycofała swoją kandydaturę.  

 

Głosowanie: kandydatury Piotra Warchlewskiego: 17 za, 1 wstrzymał się. 
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Obecnych: 17 
Tak 16 
Nie 0 
Not Voted 0 
Wstrzymanie 1 
1 Grzegorz Włodarczyk Tak 
2 Paweł Mataśka Tak 
3 Tomasz Półgrabia Tak 
4 Dawid Mazurkiewicz Tak 
5 Zbigniew Piotrowski Tak 
7 Krzysztof Nowak Tak 
8 Katarzyna Chwiałkowska Tak 
9 Stanisław Szuster Tak 
11 Joanna Pawłowska Tak 
12 Tomasz Ziółkowski Tak 
13 Jadwiga Ziółkowska Tak 
14 Marcin Łabędzki Tak 
15 Hanna Iwaniuk Tak 
16 Wojciech Rychlik Tak 
17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 
18 Tomasz Filipowski Tak 
19 Piotr Warchlewski Wstrzymanie 
 
Głosowanie kandydatury Tomasza Półgrabia: 16 za, 1 wstrzymał się: 
Obecnych: 17 
Wynik proporcjonalny PRZYJĘTE 
Tak 16 
Nie 0 
Not Voted 0 
Wstrzymanie 1 
1 Grzegorz Włodarczyk Tak 
2 Paweł Mataśka Tak 
3 Tomasz Półgrabia Wstrzymanie 
4 Dawid Mazurkiewicz Tak 
5 Zbigniew Piotrowski Tak 
7 Krzysztof Nowak Tak 
8 Katarzyna Chwiałkowska Tak 
9 Stanisław Szuster Tak 
11 Joanna Pawłowska Tak 
12 Tomasz Ziółkowski Tak 
13 Jadwiga Ziółkowska Tak 
14 Marcin Łabędzki Tak 
15 Hanna Iwaniuk Tak 
16 Wojciech Rychlik Tak 
17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 
18 Tomasz Filipowski Tak 
19 Piotr Warchlewski Tak 
Głosowanie uchwały: 
Rada Powiatu  
Głosowanie imienne: 

Obecnych: 17 
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Tak 16 
Nie 0 
Not Voted 1 
Wstrzymanie 0 
1 Grzegorz Włodarczyk Tak 
2 Paweł Mataśka Tak 
3 Tomasz Półgrabia Tak 
4 Dawid Mazurkiewicz Tak 
5 Zbigniew Piotrowski Tak 
7 Krzysztof Nowak Tak 
8 Katarzyna Chwiałkowska Tak 
9 Stanisław Szuster Tak 
11 Joanna Pawłowska Tak 
12 Tomasz Ziółkowski Tak 
13 Jadwiga Ziółkowska Not Voted 
14 Marcin Łabędzki Tak 
15 Hanna Iwaniuk Tak 
16 Wojciech Rychlik Tak 
17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 
18 Tomasz Filipowski Tak 
19 Piotr Warchlewski Tak 
 
Komisja uchwał przedstawiła projekt uchwały.  
 
Rada Powiatu (16 głosami za, 1 osoba nie głosowała) podjęła Uchwałę Nr XVI/1/20 
w sprawie delegowania przedstawicieli Rady Powiatu Zduńskowolskiego do składu 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku.  
  
Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji z dnia 28 listopada 2019 r. według 

właściwości do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej, Senatu Rzeczypospolitej Polskiej, 

Kancelarii Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej, Komisji Nadzoru Finansowego, 

Rzecznika Finansowego, Rzecznika Praw Obywatelskich oraz klubów poselskich 

Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej. 

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz poinformował, że petycję złożyła osoba z Rabki Zdrój. 

Zapytał czym kierował się zarząd przedkładając Radzie projekt uchwały.  

 

Radca Prawny Magdalena Szablewska - Gmerek  poinformowała, że jest to petycja                      

i musi być rozpatrzona zgodnie z ustawą o petycjach. Rada Powiatu nie ma 

kompetencji w zakresie zmiany przepisów prawa i należy petycję skierować do 

właściwych organów. Podobne uchwały podejmowały inne jednostki samorządu 
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terytorialnego.  

 

Joanna Pawłowska Wiceprzewodnicząca poinformowała, że zgodnie z prawem 

petycje, skargi i wnioski trafiają do przewodniczącego rady, który kieruje je do Komisji 

Skarg, Wniosków  Petycji celem zbadania zasadności. W skład Komisji wchodzą pan 

Romuald Solarek, Joanna Pawłowska, Dawid Mazurkiewicz. Komisja obradowała                        

i zaproponowała zarządowi określone załatwienie sprawy i stąd projekt uchwały.  

 

Komisja uchwał przedstawiła projekt uchwały.  
 

Rada Powiatu (11 głosami za, 4 przeciw, 2 wstrzymujące się) podjęła Uchwałę Nr 

XVI/2/20 w sprawie przekazania petycji z dnia 28 listopada 2019 r. według właściwości 

do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej, Senatu Rzeczypospolitej Polskiej, Kancelarii 

Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej, Komisji Nadzoru Finansowego, Rzecznika 

Finansowego, Rzecznika Praw Obywatelskich oraz klubów poselskich Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej. 

 

Głosowanie imienne: 

Obecnych: 17 
Tak 11 
Nie 4 
Not Voted 0 
Wstrzymanie 2 
1 Grzegorz Włodarczyk Tak 
2 Paweł Mataśka Nie 
3 Tomasz Półgrabia Nie 
4 Dawid Mazurkiewicz Nie 
5 Zbigniew Piotrowski Tak 
7 Krzysztof Nowak Wstrzymanie 
8 Katarzyna Chwiałkowska Tak 
9 Stanisław Szuster Tak 
11 Joanna Pawłowska Tak 
12 Tomasz Ziółkowski Wstrzymanie 
13 Jadwiga Ziółkowska Nie 
14 Marcin Łabędzki Tak 
15 Hanna Iwaniuk Tak 
16 Wojciech Rychlik Tak 
17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 
18 Tomasz Filipowski Tak 
19 Piotr Warchlewski Tak 
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Punkt 8 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr IX/64/11 Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

z dnia 30 września 2011 r. w sprawie przyjęcia zaktualizowanego Planu Rozwoju 

Lokalnego Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2007-2020. 

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Etatowy Członek Zarządu Marcin Łabędzki poinformował, że projekt planu został 

opracowany przez Komisję powołaną przez radę powiatu. Komisja odbyła 21 

posiedzeń, w tym 4 objazdy po infrastrukturze kubaturowej oraz po drogach 

powiatowych. Odbyły się dwa spotkania z włodarzami gmin i miasta na których zostały 

poczynione wspólne ustalenia co do koniecznych inwestycji jak i zasad 

współfinansowania ich realizacji. Został przyjęty umownie podział na dwie kategorie 

dróg: pierwsza to są drogi, które maja szanse na dofinansowanie z środków 

zewnętrznych i ich realizacja może obejmować pełny zakres przebudowy wraz                             

z dodatkowymi elementami poprawiającymi bezpieczeństwo i płynność ruchu oraz 

kategoria druga obejmująca drogi o mniejszym natężeniu ruchu albo drogi, które nie 

mają większych szans na uzyskanie dofinansowania z środków zewnętrznych a są 

konieczne z uwagi na ich stan i natężenie ruchu. Druga kategoria dróg będzie 

realizowana w ramach wspólnego finansowania samorządu powiatu i danej jednostki. 

Komisja wykreśliła w większości inwestycje, które zostały zrealizowane. Zarząd 

dokonał wnikliwej analizy a następnie wniósł kilka uwag (dotyczących głównie terminu) 

do załącznika do projektu uchwały. Z wniosków zgłoszonych przez Pana Wicestarostę 

i Panią Jadwigę Ziółkowską padło, że większość inwestycji jest zapisanych w budżecie 

na 2020 r. i nie ma szans na realizację dodatkowych inwestycji. 

Stanowisko Zarządu znajduje się w materiałach.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk podkreśliła, że WPI to nie WPF ułożony w czasie a przede 

wszystkim plan potrzeb, który umożliwi sięgnięcie do tych inwestycji w sytuacji gdy 

pojawią się konkursy.   

 

Radny Stanisław Szuster zapytał czym kierowała się komisja wykreślając inwestycje    

z roku 2018.  
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Etatowy Członek Zarządu Marcin Łabędzki poinformował, że zostały wykreślone tylko 

te inwestycje, które zostały zakończone i rozliczone. Inwestycje były wpisane latami a 

nie w podziale na poszczególne gminy. Pozostawienie inwestycji zrealizowanych 

zaciemniało obraz. Nie jest to materiał statystyczny. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że pod głosowanie zostanie poddany materiał 

przygotowany przez zarząd.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz poinformował, że pracował w komisji WPI do pewnego 

momentu. Jego postulaty jak i postulaty radnego Nowaka nie zostały uwzględnione. 

Przednia Pani Skarbnik określiła możliwości finansowe powiatu do roku 2020 na 

poziomie półtora miliona. Komisja europejska na dzień dzisiejszy negocjuje priorytety, 

zatem nie ma tu merytorycznych przesłanek, po drugie ma sporo wątpliwości co uda 

się z tego planu tak naprawdę zrealizować. Daty, terminy to przypadkowe spełnienie 

marzeń. Przyjęcie tej uchwały tak naprawdę nie wniesie nic nowego poza tym co 

wnosili mieszkańcy. Dokument nie ma realnej szansy na realizację zawartych w nim 

zadań - to mało realny plan.   

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poinformował, że jego zdaniem przedłożony 

plan to katalog potrzeb.  

 

Radny Paweł Mataśka stwierdził, że mieszkańcy gminy Zduńska Wola mogą się 

poczuć pominięci. W ubiegłym roku był u Pani starosty w sprawie drogi w Piaskach -

inne były ustalenia. Przedłożony dokument jest wynikiem pewnych układów w tej 

radzie.  

 

Radny Zbigniew Piotrowski - w programie WPI jest zapisane np.: „budżet Miasta, 

budżet gminy Zduńska Wola” zapytał czy to znaczy, że są porozumienia podpisane                                  

z tymi samorządami do 2023 r. Tam gdzie w uwagach jest wpisane, że są projekty tzn. 

że są one faktycznie sporządzone. Co w sytuacji gdy gmina powie, że jednak nie ma 

pieniędzy. 

 

Etatowy Członek Zarządu Marcin Łabędzki poinformował, że WPI nie jest dokumentem 

wiążącym ale dokumentem wspierającym, który określa potrzeby a nie konkretne 
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inwestycje do realizacji. Nie musi być skorelowany z budżetem czy WPF.  Jedno od 

drugiego nie zależy. Można się na nim opierać ale nie jest wiążący dla Zarządu                     

i Wysokiej Rady. W każdej chwili można w nim dokonać zmian. Komisja odbyła 

spotkanie z samorządami gminnymi. Na pierwszym spotkaniu były omawiane 

inwestycje istotne z punktu widzenia rozwoju danej jednostki. Poproszono by wskazali 

takie inwestycje, jednocześnie było podkreślone że powiat nie ma pieniędzy na ich 

realizację.  Na komisji padło pytanie czy samorządy będą partycypować w tej drugiej 

kategorii dróg. Samorządy zadeklarowały wolę i gotowość uczestnictwa. Komisja 

założyła, że te inwestycje będą realizowane pół na pół czyli po 50%. Nie jest to 

deklaracja wiążąca a wskazanie „jako propozycji”. W powiecie jest wiele dróg na 

których realizację powiat nie będzie w stanie zabezpieczyć środków. Na wszystkie 

inwestycje zarówno drogowe jak i kubaturowe powiat jest wstanie przeznaczyć środki 

do dwóch milionów złotych.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk odniosła się do drogi w Piaskach. Na spotkaniu nie obiecywała 

że droga będzie zrobiona - powiedziała, że będzie robiona pod warunkiem że będą 

takie możliwości. Zawarte w omawianym dokumencie inwestycje to takie na które jest 

gotowa dokumentacja, jest tam także droga w Piaskach. Co do współpracy z gminami 

to jest to kluczowe słowo. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik stwiedził, że bezwątpienia wieloleni program 

inwestycyjny ma charakter poglądowy, ma służyć wypracowaniu kierunków, stanowi 

uzupełnienie do planu rozwoju lokalnego. Taki dokument musi być uchwalony przez 

samorząd bądż strategia rozwoju. Są niezbędne by samorząd mógł występować                                   

o środki zewnetrzne (środki z unii europejskiej czy programy norweskie).Taki 

dokument istnieje w naszym powiecie, jest aktualny do końca 2020 roku. Chcąc 

reazlizować inwetycje o dużych rozmiarch nalęży sięgać po środki zewnętrzne i 

wpierać się partnerami. Nie da się takich inwestycji realizować z budżetu powiatu. 

Budżety powiatów sa bardzo ograniczone, nie maja własnych dochodów. 

Wypracowany dokument nie jest idealny ale stanowi zaczyn do poszukiwania środków.  

Potrzeby są autentyczne i pod kątem tych potrzeb należy podejmować działania. 

Proces przygotowawczy trwa dwa lata.  

Wicestarosta złożył  wniosek w imieniu mieskańców w sprawie wprowadzeniu do WPI: 

1/połączenia ciagu pieszo-rowerowego w miejscowści Janiszewice- Suchoczasy 

długość 1800 mb. na lata 2022-2026, koszt 1.800.00,00 zł poz. 25 
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2/ budowę ciagu pieszo-rowerowego ul. Wiejska w Zduńskiej Woli na odcinku od ul. 

Sieradzkiej do ul. Kaczej długość 800 mb, na lata 2022-2026, koszt 800 tyś. zł. poz. 

26. 

 

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał, czy należy zrozumieć, że przed końcem roku 

budżetowego zarząd wystąpi z pismem do gmin o zabezpieczenie środków.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że rozmowy z gminą Szadek trwały prawie 

rok, nie dlatego że były skomplikowane ale dlatego że każda gmina ma własne 

potrzeby. Miniony rok nie był rokiem łatwnym z racji wydatków na oświatę. Rozmowy 

z gminami prowadzone są w ciągu roku. Efektem tych spotkań są propozycje 

przedłożone Wysokiej Radzie w postaci projektu, zawierające dofinansowanie ze 

strony gminy. 

 

Radny Paweł Mataśka nawiazał do drogi w Piaskach, stwierdził że Pani Starosta 

obiecała, że ta droga  będzie realizowana z funduszu dróg samorządowych w II etapie. 

Była duża szansa na dofinansowanie, na dodatek Pan Wójt ofiarował pomoc w kwocie 

półtora miliona złotych. Nic takiego się jednak nie stało. Zapytał, kiedy będzie 

głosowanie nad drogą Poręby-Piaski. Jakie priorytety przedsawił Wójt Gminy Zduńska 

Wola, czy jego propozycja jest aktualna.  

 

Etatowy Członek Zarzadu Marcin Łabędzki poinformował, że gmina Zduska Wola 

wskazała jako priorytet drogę powiatową (Piaski-Paprotnia) w obrębie wsi Poręby i 

Piaski. Droga ta została wysoko oceniona przez komisję, chociaż by z tego, że została 

przygotowana dokumnetacja. Komisja brała pod uwgę wszystkie inwesycje, które 

posiadają przygotowane dokumentacje, gdzie zostały wydane jakieś pieniądze. Są 

potraktowane jako zadania priorytetowe. Czy Wójt zadeklaruje pomoc trudno 

powiedzieć. Będą prowadzone rozmowy. Padły deklaracje ogólne.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Tomasz Filipowski poinformowal, że w 2010 kiedy 

był członkiem zarządu burmistrz nie chciał współpracowć z powiatem, obecnie 

sytuacja wygląda inaczej.  Założenia zawarte w tym dokumencie powinny być bardziej 

szytwne. 
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Radny Zbigniew Piotrowski stwierdził, że gminy powinny być wcześniej 

poinformowane o podjętej przez Zarząd Powiatu decyzji, tak by były gotowe przyłączyć 

się do zadania. Co w sytuacji gdy okaże się, że w momencie ogłoszenia konkursu nie 

będą w stanie wesprzeć powiatu finansowo. Założenia zawarte w tym dokumencie 

powinny być bardziej szytwne. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk stwierdziła, że nikt nie będzie nikogo zaskakiwać. Podkreśliła, 

że WPI nie jest sztywnym dokumentem. Są to pewne założenia wypracowane                             

wspólnie z gminami - przyszłymi partnerami. Zostały wybrane inwestycje, które mają 

realną możliwość realizacji. Jeżeli nie uda się pozyskać środków na zewnątrz a będą 

wolne środki inwestycyjne to trzeba będzie podjąć realizację któregoś z nich, 

ewentulnie we współpracy z samorządami. Trudno dziś powiedzieć czy będą konkursy 

na drogi. W roku bieżącym i przyszłym napewno nie będzie. Jest zatem czas by się do 

takiego konkursu przygotwać. Zarząd nie zapomni o potrzebach, będzie mierzyć 

potrzeby z możliwościami finansowymi.  

 

Radny Tomasz Półgrabia złożył postulat by ścieżki rowerowe wykonywać z masy 

bitumicznej, jest ona znacznie tańsza niż kostka.  

 

Radna Joanna Pawłowska komisja podkreśliła, że komisja WPI miała świadomość że 

realizacja zadań jest uzależniona od programów zewnętrznych i możliwości 

samorządu powiatowego. Zostały wpisane daty, które zapewne nie są obligatoryjne.  

Program zawiera zadania na które są przygotowane dokumentacje.  

Zarząd, rada będzie dażyć do kontynuacji rozpoczętych inwestycji. Jest to zbiór 

potrzeb. Szkoda, że Zarząd nie spotkał się z komisją. Wtedy byłby jeden komplet a nie 

dwa. Przesunięcie terminów świadczy o tym, że Zarząd dosłowanie traktuje terminy.  

To była trudna sztuka kompromisu w tak silnej grupie w komisji. Osobiście czuje, że 

swoje zadanie wykonała. Pan Mazurkiewicz tak rzadko uczestniczył w komisji bo być 

może nie wierzy w taki program.  

 

Radna Ewa Mielczarek-Sójka poinformowała, że również ma poczucie dobrze 

spełnionego obowiązku. Nie zgadza się, że jest to nic nieznaczący plan. Świadczy                    

o tym chociażby czas trwania tej dyskusji. Zapytała czym kierował się Zarząd 

przesuwając w czasie wykonanie tych inwestycji. Czy były dokonane analizy. Jakie 

były argumenty. Co spowodowało, że niektóre inwestycje zostały w czasie tak daleko 
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odsunięte. Wszystkie przesunięte inwestycje poza ramy obecnej kadencji są to drogi 

w Szadku. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik Zarząd Powiatu dokonał analizy otrzymanego 

materiału.  

“Zarząd Powiatu z uwagi na rozbieżności w dokumentacjach wniósł o zmianę 

w tytule załącznika do w/w Uchwały: „Wieloletni Program Inwestycyjny Powiatu 

Zduńskowolskiego na lata 2020-2040 stanowiący kontynuację Wieloletniego 

Programu Inwestycyjnego z Uchwały Nr IX/64/11 Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

z dnia 30 września 2011 r. w sprawie przyjęcia zaktualizowanego Planu Rozwoju 

Lokalnego Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2007-2020”. 

Zarząd Powiatu zaproponował korektę w części A. Inwestycje Kubaturowe: 

- w punktach 1 i 2  dopisać w Uwagach: wariant 1 i wariant 2; 

- w punkcie 5 zmienić nazwę zadania na: „Przebudowa pomieszczeń sportowych, jako 

zaplecza socjalnego boiska na terenie  Zespołu Szkół Elektronicznych  w Zduńskiej 

Woli wraz z rozbudową infrastruktury sportowej” oraz termin realizacji: 2022-2023;  

- w punkcie 8 dopisać w Uwagach: wariant 1 i  w punkcie 9 dopisać w Uwagach: wariant 

2 oraz zmienić termin realizacji: 2021-2026; 

oraz w części B. Inwestycje Drogowe: 

- w punkcie 3 dopisać w Uwagach: wariant 1 pełna przebudowa z udziałem funduszy 

zewnętrznych i w punkcie 11 dopisać w Uwagach: wariant 2 uproszczona przebudowa 

z udziałem finansowym gmin; dokonać przeniesienia poz. 11 do poz. 4; 

- w punkcie 5 (po zmianie 6) zmienić lata realizacji na: 2021-2023; 

- w punkcie 6 (po zmianie 7) zmienić lata realizacji na: 2024-2026; 

- w punkcie 9 (po zmianie 10) zaktualizować dane finansowe etapu 2 inwestycji; 

- w punkcie 10 (po zmianie 11)  zmienić lata realizacji na: 2025-2027; 

- w punkcie 14 zmienić lata realizacji na: 2025-2030; 

- w punkcie 16 zmienić lata realizacji na: 2021-2022; 

- w punkcie 17 zmienić lata realizacji na: 2025-2027; 

- w punkcie 18 zmienić lata realizacji na: 2025-2028; 

- w punkcie 19 zmienić lata realizacji na: 2021-2023; 

- w punkcie 20 zmienić lata realizacji na: 2025-2040; 

- w punkcie 24 zmienić lata realizacji na: 2024-2028. 

Korekty w latach związane są z niemożnością pokrycia wydatków tak znacznych, 

z uwagi na ograniczone możliwości budżetowe oraz przyjęte założenia w Wieloletniej 
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Prognozie Finansowej. Ponadto, Zarząd Powiatu skorygował zadania umieszczone do 

realizacji w roku 2020, przesuwając ich rozpoczęcie na rok 2021 z uwagi na uchwalony 

już budżet powiatu na rok bieżący.”. 

 

Radna Ewa Mielczarek – Sójka stwiedziła, że nie otrzymała odpowiedzi na pytanie,  

pytała czy zarzad kierował się jakąś analizą przesuwając konkretne inwestycje na 

konkrety czas. Droga na terenie gminy Szadek  z Lichawy do granic powiatu została 

określona przez dyrektora Powiatowego Zarzdu Dróg jako najgorsza w powiecie - 

została przesunięta poza ramy obecnej kadencji.  

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że Zarząd dokonał analizy w wyniku 

której dokonał przesunięć ponieważ nastąpiłaby kumulacja wydatków na najbliższe 

trzy lata - ponad możliwości finansowe powiatu. Nie ma możliwości pokrycia tak 

dużych wydatków w tak krótkim czasie.  

 

Radny Krzysztof Nowak również podkreślił, że źle sie stało, że nie odbyło sie spotkanie 

komisji z Zarządem. Po dokonanych przesunięciach jest negatywnie ustosunkowany 

do WPI. Jest to niezasadne.  

 

Etatowy Członek Zarządu Marcin Łabędzki poinformował, że komisja miała termin 

opracowania WPI do końca roku. Z racji przerwy świątcznej dwa ostatnie posiedzenia 

odbyły sie po tym terminie. Jest to dokument planistyczny i w żaden sposób nie jest 

związany z budżetem czy WPF. To początek drogi do negocjacji o uzyskanie 

dofinansowania. 

  

Radna Joanna Pawłowska zaproponowała by nie podejmować głosowania, by zarząd 

spotkał się z komisją i omówił  propozycje tak by został wypracowany wspólny 

dokument.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk poprosiła o podjęcie głosowania. Jest to dokument 

planistyczny może on ulegać zmianie.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz złożył wniosek o zdjęcie punktu z porządku obrad i 

doprowadzić do spotkania z zarządem. 

Rada Powiatu 9 głosami za, 8 przeciw zdjęła punkt 8 z porządku obrad.  
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Głosowanie imienne: 

Obecnych: 17 
Tak 9 
Nie 8 
Not Voted 0 
Wstrzymanie 0 
1 Grzegorz Włodarczyk Nie 
2 Paweł Mataśka Tak 
3 Tomasz Półgrabia Tak 
4 Dawid Mazurkiewicz Tak 
5 Zbigniew Piotrowski Tak 
7 Krzysztof Nowak Tak 
8 Katarzyna Chwiałkowska Nie 
9 Stanisław Szuster Tak 
11 Joanna Pawłowska Tak 
12 Tomasz Ziółkowski Nie 
13 Jadwiga Ziółkowska Nie 
14 Marcin Łabędzki Nie 
15 Hanna Iwaniuk Nie 
16 Wojciech Rychlik Nie 
17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 
18 Tomasz Filipowski Nie 
19 Piotr Warchlewski Tak 
 
 
Przewodniczący Rady Piotr Warchalewski zapytał czy rada może zobligować Komisję 

do spotkania z Zarządem Powiatu.  

 

Radca Prawny Magdalena Szablewska-Gmerek poinformowała, że komisja 

funkcjonowała do końca roku. By komisję zobligować należałoby ją na nowo powołać.  

Jeżeli dotychczasowi członkowie komisji mają wolę spotkać się w tym przedmiocie, to 

jest tu wola radnego i jest to dopuszczalne. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz jako członek komisji złożył wniosek by przedłużyć 

funkcjonowanie komisji do końca marca br. lub powołać ją ponownie w tym samym 

składzie. Ze spotkania powinien być sporządzony protokół.   

 

Radca Prawny Magdalena Szablewska-Gmerek zaproponowała powołanie komisji na 

nowo. Musi się to odbyć uchwałą, czyli na najbliższej sesji.  

 

Etatowy Członek Zarządu Marcin Łabędzki wyraził opinię, że należałaby dokonać 

zmiany uchwały. Jest przeciwny powołaniu nowej komisji. Pytanie tylko czy można 
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wydłużyć uchwałę po jej wygaszeniu. Wszystkie zarządy są protokołowane niezależnie 

czy spotkanie będzie miało charakter formalny czy nieformalny.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk ponownie podkreśliła, że nie jest to dokument, który obliguje 

Zarząd by składać wnioski w określonych terminach. Złożyła wniosek formalny                                   

o  reasumpcję głosowania. 

 

Radca Prawny Magdalena Szablewska-Gmerek  odniosła się do wypowiedzi Radnego 

Marcina Łabędzkiego na chwilę obecną niemożliwe jest przedłużenie pracy komisji, 

ponieważ komisja zakończyła swoje prace. Prace komisji były już przedłużane we 

wrześniu do końca 2019 r. W grudniu byłoby to możliwe.  Co do reasumpcji głosowania 

poinformowała, że reasumpcja ma miejsce wtedy kiedy jest przyczyna do tego, 

niezależna od głosujących.  Może się odbyć bezpośrednio po głosowaniu (głosowanie 

po głosowaniu). W tym przypadku odbyła się przerwa. Można ewentualnie dokonać 

ponowną zmianę porządku obrad. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk wycofała swój wniosek. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchalewski zakończył dyskusję.  

  

Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia partnerstwa przyjęcia pomocy finansowej 

przez Powiat Zduńskowolski od Gminy i Miasta Szadek na realizację zadania 

inwestycyjnego pod nazwą: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 4909E na odcinku 

Choszczewo –  Krokocice – Lichawa Etap 2 długości 1498 m”. 

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał czy inne samorządy gminne wystąpiły z 

wnioskiem, że chcą współfinansować na własnym terenie inwestycje. Czy takie 

zapytanie Pani starosta wystosowała do wszystkich gmin. 

  

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że jest propozycja realizacji II etapu. Stan 

nawierzchni tej drogi jest zły. Stąd propozycja podjęcia uchwały w sprawie 

ustanowienia partnerstwa przyjęcia pomocy finansowej przez Powiat Zduńskowolski 
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od Gminy i Miasta Szadek, która wystąpiła do powiatu jako jedyna z wnioskiem                            

w ostatnim czasie.  

 

Komisja uchwał przedstawiła projekt uchwały.  
 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 17 głosów za) podjęła Uchwałę Nr XVI/3/20 w 

sprawie ustanowienia partnerstwa przyjęcia pomocy finansowej przez Powiat 

Zduńskowolski od Gminy i Miasta Szadek na realizację zadania inwestycyjnego pod 

nazwą: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 4909E na odcinku Choszczewo –  Krokocice 

– Lichawa Etap 2 długości 1498 m”. 

Głosowanie imienne: 

Obecnych: 17 
Tak 17 
Nie 0 
Not Voted 0 
Wstrzymanie 0 
1 Grzegorz Włodarczyk Tak 
2 Paweł Mataśka Tak 
3 Tomasz Półgrabia Tak 
4 Dawid Mazurkiewicz Tak 
5 Zbigniew Piotrowski Tak 
7 Krzysztof Nowak Tak 
8 Katarzyna Chwiałkowska Tak 
9 Stanisław Szuster Tak 
11 Joanna Pawłowska Tak 
12 Tomasz Ziółkowski Tak 
13 Jadwiga Ziółkowska Tak 
14 Marcin Łabędzki Tak 
15 Hanna Iwaniuk Tak 
16 Wojciech Rychlik Tak 
17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 
18 Tomasz Filipowski Tak 
19 Piotr Warchlewski Tak 
 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości Powiatu 

Zduńskowolskiego położonej przy ulicy Srebrnej 2A w Zduńskiej Woli. 

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Radny Paweł Mataśka zapytał na co pójdą środki ze sprzedaży działki. 
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Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że na realizację drogi przegłosowanej 

wcześniej.  

 

Komisja uchwał przedstawiła projekt uchwały.  
 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XVI/4/20 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości Powiatu Zduńskowolskiego położonej przy ulicy Srebrnej 2A w 

Zduńskiej Woli. 

Głosowanie imienne: 

Obecnych: 17 
Tak 16 
Nie 0 
Not Voted 0 
Wstrzymanie 1 
1 Grzegorz Włodarczyk Tak 
2 Paweł Mataśka Wstrzymanie 
3 Tomasz Półgrabia Tak 
4 Dawid Mazurkiewicz Tak 
5 Zbigniew Piotrowski Tak 
7 Krzysztof Nowak Tak 
8 Katarzyna Chwiałkowska Tak 
9 Stanisław Szuster Tak 
11 Joanna Pawłowska Tak 
12 Tomasz Ziółkowski Tak 
13 Jadwiga Ziółkowska Tak 
14 Marcin Łabędzki Tak 
15 Hanna Iwaniuk Tak 
16 Wojciech Rychlik Tak 
17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 
18 Tomasz Filipowski Tak 
19 Piotr Warchlewski Tak 
 

 

Punkt 11 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 

samorządu terytorialnego. 

 

Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie.  
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Punkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego na 2020 rok. 

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Komisja uchwał przedstawiła projekt uchwały.  
 

Rada Powiatu (jednogłośnie ogółem 17 głosów za) podjęła Uchwałę Nr XVI/5/20 w 

sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

na 2020 rok. 

 

Obecnych: 17 
Tak 17 
Nie 0 
Not Voted 0 
1 Grzegorz Włodarczyk Tak 
2 Paweł Mataśka Tak 
3 Tomasz Półgrabia Tak 
4 Dawid Mazurkiewicz Tak 
5 Zbigniew Piotrowski Tak 
7 Krzysztof Nowak Tak 
8 Katarzyna Chwiałkowska Tak 
9 Stanisław Szuster Tak 
11 Joanna Pawłowska Tak 
12 Tomasz Ziółkowski Tak 
13 Jadwiga Ziółkowska Tak 
14 Marcin Łabędzki Tak 
15 Hanna Iwaniuk Tak 
16 Wojciech Rychlik Tak 
17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 
18 Tomasz Filipowski Tak 
19 Piotr Warchlewski Tak 
 

Punkt 13 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/94/19 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego.   

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały. 
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Komisja uchwał przedstawiła projekt uchwały.  
 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 17 głosów za) podjęła Uchwałę Nr XVI/6/20 

zmieniającą Uchwałę Nr XV/94/19 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego wraz z autopoprawką.  

Głosowanie imienne: 

Obecnych: 17 
Tak 17 
Nie 0 
Not Voted 0 
Wstrzymanie 0 
1 Grzegorz Włodarczyk Tak 
2 Paweł Mataśka Tak 
3 Tomasz Półgrabia Tak 
4 Dawid Mazurkiewicz Tak 
5 Zbigniew Piotrowski Tak 
7 Krzysztof Nowak Tak 
8 Katarzyna Chwiałkowska Tak 
9 Stanisław Szuster Tak 
11 Joanna Pawłowska Tak 
12 Tomasz Ziółkowski Tak 
13 Jadwiga Ziółkowska Tak 
14 Marcin Łabędzki Tak 
15 Hanna Iwaniuk Tak 
16 Wojciech Rychlik Tak 
17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 
18 Tomasz Filipowski Tak 
19 Piotr Warchlewski Tak 
 
Punkt 14 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/95/19 w sprawie uchwalenia budżetu 

na rok 2020.  

 

Opinie komisji pozytywne.  

 
Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały.  

 
Komisja uchwał przedstawiła projekt uchwały.  
 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 17 głosów za) podjęła Uchwałę zmieniającą 

Uchwałę Nr XV/95/19 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2020 wraz z 

autopoprawką. 
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Głosowanie imienne: 

Obecnych: 17 
Tak 17 
Nie 0 
Not Voted 0 
Wstrzymanie 0 
 
1 Grzegorz Włodarczyk Tak 
2 Paweł Mataśka Tak 
3 Tomasz Półgrabia Tak 
4 Dawid Mazurkiewicz Tak 
5 Zbigniew Piotrowski Tak 
7 Krzysztof Nowak Tak 
8 Katarzyna Chwiałkowska Tak 
9 Stanisław Szuster Tak 
11 Joanna Pawłowska Tak 
12 Tomasz Ziółkowski Tak 
13 Jadwiga Ziółkowska Tak 
14 Marcin Łabędzki Tak 
15 Hanna Iwaniuk Tak 
16 Wojciech Rychlik Tak 
17 Ewa Mielczarek-Sójka Tak 
18 Tomasz Filipowski Tak 
19 Piotr Warchlewski Tak 
 

Punkt 15 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła informację międzysesyjną. 

Na XV sesji Rada Powiatu podjęła 9 uchwał. Uchwały wykonywane są zgodnie 

z ich postanowieniami. Od ostatniej sesji odbyło się 5 posiedzeń Zarządu Powiatu. 

Przedmiotem obrad Zarządu były sprawy z zakresu bieżącego kierowania Powiatem,  

jak  i wypracowanie spraw będących przedmiotem obrad Wysokiej Rady.  

Inwestycje 

Aktywna Dolina Rzeki Warty  

31.12.2019 projekt został zakończony. Trwa rozliczanie przedsięwzięcia z Instytucją 

Zarządzającą. 

Rozbudowa Zespołu Szkół Specjalnych im. M. Grzegorzewskiej w Zduńskiej Woli 

Zakończono rozliczenie projektu z Urzędem Marszałkowskim w Łodzi w zakresie 

dofinansowania ze środków unijnych oraz z Państwowym Funduszem Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych.  

Przedsiębiorczy Powiat Zduńskowolski 
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Trwają przygotowania do  wydarzenia Laur Zduńskowolski miasto&powiat, które 

odbędzie się w dniu 31 stycznia 2020 r. Współfinansowania z projektu jest oprawa 

artystyczna wydarzenia, catering oraz zaproszenia. 

Miejski Obszar Funkcjonalny Zduńska Wola – Karsznice – budowa łącznika z drogą 

ekspresową S8 na terenie powiatu zduńskowolskiego i powiatu łaskiego 

31.12.2019 dofinansowany ze środków Unii Europejskiej projekt został zakończony. 

Trwa rozliczanie przedsięwzięcia z Instytucją Zarządzającą oraz partnerami projektu. 

Trwają również działania związane z realizacją wypłaty odszkodowań.  

Przebudowa drogi powiatowej Nr 4909E na odcinku Choszczewo – Krokocice – 

Lichawa  Etap 2 długości 1498 m 

Powiat Zduńskowolski zamierza ubiegać się o dofinansowanie ze środków budżetu 

Województwa Łódzkiego pochodzących z tytułu wyłączania z produkcji gruntów 

rolnych. Wniosek o dofinansowanie należy złożyć w terminie od 1 do 31 stycznia.  

Przedmiotowe zamierzenie jest częścią szerszego przedsięwzięcia, którego pierwszy 

etap został zrealizowany, również w partnerstwie i przy udziale pomocy finansowej 

Gminy i Miasta Szadek, w roku 2018.  

Przewidywany termin realizacji zadania: wrzesień/październik 2020. 

Szacowany koszt robót budowlanych: 1 133 341,83 zł. 

Zakładane dofinansowanie ze środków budżetu Województwa Łódzkiego: 60%, tj. 

680 005,10 zł 

Wkład własny do robót budowlanych: 453 336,73 zł, pokrywany po połowie przez 

Powiat Zduńskowolski i Gminę Miasto Szadek.   

 
Trwa „Przebudowa ulicy Opiesińskiej w Zduńskiej Woli”.  Co tydzień odbywają się rady 

budowy, na których omawiane są wszelkie kwestie techniczne, jak i kontrolowany jest 

postęp prac oraz zaangażowanie ludzi i sprzętu. W styczniu miało miejsce pierwsze 

rozliczenie częściowe przebudowy. Obecnie prace obejmują budowę kanalizacji 

deszczowej, wpustów i przykanalików oraz chodników, wjazdów i ciągów pieszo – 

rowerowych. Zarządca drogi jest w kontakcie z wszystkimi gestorami sieci, co ma 

pozwolić na sprawne usuwanie wszelkich kolizji. Zadanie jest dofinansowywane przez 

Łódzki Urząd Wojewódzki z Funduszu Dróg Samorządowych oraz przez Miasto 

Zduńska Wola.  

W związku z łagodną zimą wyjazdy sprzętu związane z zimowym utrzymaniem dróg 

ograniczone są do minimum. Można mówić tylko o jednostkowych i sporadycznych 

przypadkach wyjazdów piaskarek w związku z gołoledziami występującymi w nocy i 
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nad ranem, a poprzedzonymi ostrzeżeniami Instytutu Meteorologii i Gospodarki 

Wodnej dla Powiatu Zduńskowolskiego i zgłoszeniami Policji. Wyjazdy i panujące 

warunki pogodowe są szczegółowo dokumentowane.  

Cały czas prowadzone są prace w zakresie konserwacja zieleni niskiej w całym 

Powiecie Zduńskowolskim, w szczególności karczowanie krzaków. Remontowany jest 

sprzęt wykorzystywany w okresie wiosenno - letnim tj. zamiatarka ciągnikowa i kosiarki 

bijakowe. 

 

W dniu 29 stycznia 2020 r. w Zespole Szkół Specjalnych im. Marii Grzegorzewskiej                  

w Zduńskiej Woli odbył się Festiwal Kolęd i Pastorałek. Współorganizatorem festiwalu 

było Stowarzyszenie na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Zduńskiej Woli. 

 

JEDNOSTKI POMOCY SPOŁECZNEJ   

znajdujące się na terenie naszego powiatu w okresie międzysesyjnym realizowały 

swoje zadania statutowe. 

 

POWIATOWY URZĄD PRACY  

• W dniu 16.12.2019 r. został podpisany Aneks nr 1 do Porozumienia z dnia  

25 kwietnia 2019 r.  w sprawie realizacji Programu Regionalnego 2019 r. 

"Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych w wieku 30-50 lat".  

W ramach Programu zorganizowano  4 staże, 4 szkolenia  

oraz wypłacono 2 dotacje na rozpoczęcie działalności gospodarczej.  

Ogólna wartość programu wyniosła 58. 200,00 zł. 

•  W dniu 17.01.2020 r. między Wojewódzkim Urzędem Pracy w Łodzi a 

Powiatowym Urzędem Pracy w Zduńskiej Woli została podpisana umowa 

o dofinansowanie projektu "Aktywizacja osób młodych pozostających bez 

pracy w powiecie zduńskowolskim (V)” w ramach POWER na okres 

01.01.2020 r. - 31.12.2021 r. Łączna kwota, na którą została podpisana 

umowa to 3.410.407,00 zł. W ramach projektu planowane jest objęcie 

wsparciem 367 osób. Dla 260 osób zaplanowano zorganizowanie staży, 

dla 16 osób prace interwencyjne, wypłacenie 63 osobom jednorazowych 

środków na rozpoczęcie działalności gospodarczej oraz 28 bonów na 

zasiedlenie.  

ZDUŃSKOWOLSKI SZPITAL POWIATOWY W ZDUŃSKIEJ WOLI : 
 

1. Ukończony remont Poradni Urologicznej 
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2. Pomalowane zostały sale na Oddziale Wewnętrznym oraz w Poradniach 

Chirurgicznej i Ortopedycznej. 

3. Zakończona budowa parkingów. 

4. Rozpoczęte zostały prace remontowe korytarza na parterze w budynku starej 

chirurgii 

5. Działania statutowe. 

 
Starosta Hanna Iwaniuk poinformował, że: 

20 grudnia uczestniczyła w bardzo miłym spotkaniu świątecznym w Domu Dziecka w 

Wojsławicach.  

7 stycznia wzieła udział w obradach Rady Miejskiej w Łodzi.  

12 stycznia włączyła się w działania Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, 

udostępniłam swój gabinet, gdzie osobiście czekałam z ciepłymi napojami na 

wolontariuszy i wszystkich chętnych, którzy wspierali Orkiestrę podczas wielkiego 

finału. Tego samego dnia wzięła udział w uroczystości z okazji rocznicy urodzin i chrztu 

patrona Powiatu Zduńskowolskiego - św. Maksymiliana Marii Kolbego.  

 

Punkt 16 

Interpelacje i zapytania Radnych.   

 

Radny Tomasz Filipowski złożył interpelację w sprawie „wykonania utwardzenia 

pobocza kostką granitową  na łuku w miejscowości Szadkowice z powodu bardzo 

częstych wypadków, wypadanie na pobocza pojazdów co jest spowodowane częstymi 

kolizjami i wypadkami na tej trasie.”. 

 

Radny Paweł Mataśka złożył interpelację „Proszę o informację ile piaskarek wyjechało 

na drogi powiatowe dnia 29.I.20 r.  Proszę o konkretne trasy piaskarek”. 

 

Punkt 17 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

Radny Tomasz Półgrabia złożył wniosek w sprawie: 

1/ „Dokonania wyceny budowy ścieżki rowerowej o długości 1 km i szerokości 1,5 m: 

- wykonanej z masy bitumicznej (asfalt), 
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- wykonanej z czerwonej bezasfaltowej kostki brukowej z której to na tą chwilę 

wykonuje się ścieżki rowerowe w naszym mieście i w Powiecie zduńskowolskim”.  

2/ Naprawy jezdni na skrzyżowaniu ulic Tkacka – Mickiewicza. Obecnie nawierzchnia 

na w/w skrzyżowaniu całkowicie została zniszczona. W szczególności chodzi                                        

o łączenie dwóch jezdni.”. 

 

 Punkt 18 

Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski przedstawił korespondencję.  

 

Radna Joanna Pawłowska poinformowała, że komisja zajmowała się petycją z dnia            

06 grudnia br. w sprawie intronizacji Jezusa na króla Polski. Komisja obradowała                                     

w liczbie dwóch osób. Komisja stoi na stanowisku, że Rada nie powinna zajmować 

stanowiska w kwestii jakichkolwiek przekonań.  Chodzi o bezstronność. Petycja 

wpłynęła do wielu samorządów zarówno gminnych jak i powiatowych, różnie to było 

rozstrzygane.  

 

Magdalena Szablewska – Gmerek poinformowała, że tryb rozpatrywania petycji 

reguluje statut powiatu. Komisja w projekcie uchwały wypowiada się co do zasadności 

petycji. Ustalenia komisji zawierają odpowiednio propozycje uznania petycji                              

za bezzasadną wraz z uzasadnieniem prawnym lub faktycznym w całości lub części. 

Jeżeli komisja uzna, że Rada nie jest organem właściwym do rozpatrzenia petycji 

przekazuje niezwłocznie Radzie celem podjęcia uchwały o przekazaniu ich organowi 

właściwemu Komisja opracowuje projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w terminie 

zapewniającym załatwienie petycji z ustawą o petycji i Kpa. Jednostki samorządowe 

podejmowały różne w tej kwestii rozstrzygnięcia: o przekazaniu do Konferencji 

Episkopatu Polski, podejmowały uchwały w sprawie bezzasadności tej petycji,                             

a także nie podejmowały uchwał,  zarząd natomiast odpisywał wnioskodawczyni na 

piśmie. Z jej oceny winno się podjąć uchwałę. Uchwała może przybrać dwojaką postać:  

przekazać do Episkopatu Polski bądź uznać za bezzasadną. Ze statutu Episkopatu 

trudno stwierdzić, że jest to organ właściwy. Wobec powyższego zasadnym byłoby 

rozpatrzenie projektu o bezzasadności petycji. Wnioskodawczyni prosi o poparcie  

petycji w formie uchwały,  nie leży to jednak w kompetencji Rady Powiatu. Art. 25 ust. 

2 Konstytucji stanowi, że władze publiczne w Rzeczypospolitej Polskiej zachowają 
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bezstronność w sprawach przekonań religijnych, światopoglądowych i filozoficznych                      

i zapewniając swobodę ich wyrażania w życiu publicznym.  

 

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski stwierdził, że należy przygotować uchwałę 

zgodnie z opinią radcy prawnego. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Ewa Mielczarek - Sójka przedstawiła uchwałę 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej możliwości 

sfinansowania deficytu budżetowego oraz prawidłowości planowanej kwoty długu 

Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Rada Powiatu przyjęła powyższą informację do wiadomości.  

 

Punkt 19 

Zakończenie XVI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zakończył posiedzenie XVI sesji VI kadencji.  

 

 

                   Przewodniczący 

       Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

 

  Piotr Warchlewski 

 


